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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 22.03.2022 Tid: 19:30  

Til Styrets medlemmer  Fra: Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Kjetil, Torfinn, Tom, Michael, Renate, Stine 

Ikke til stede: Aina 

Referent: Stine  

 
 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Godkjenning av referat Styrets leder 

Referat skal sendes til alle i styret.   

Post – Ren idrett, mobil på sommercup? Styrets leder 

Mail fra kommunen –Treningstid i kommunen. For at klubben skal få 
treningstider i kommunen må styret ha gjennomført «ren idrett».  
Dette må gjennomføres innen 30. april. Blir sak på neste styremøtet.  
 
Mail fra spillere i klubben (J-15). Sprøsmål om det er mulighet å ta med 
mobil på turnering til Danmark.  
Styret ønsker få innspill fra trener i klubben om hva de tenker om 
saken. Renate sender ut mail til trenere som skal til Danmark med 
innspill om mobilbruk. Saken blir tatt opp på styremøte i april.  
 
Mail angående flomlys på Hortemo stadion: Informasjonsmail fra 
idrettskonsulent om at de jobber med å fikse flomlysene på banen.  
 
Renate har sendt søknad kompensasjon fra støtteordning om Kiwi cup 
2022 
 

 

Status sportslig   

Junior og senior har vært gode i det siste. 
 
Ung trener 
Ung trener er pr i dag opp til 20 år. Styret vil vurdere om aldersgrensen 
høyere. 
 
Juniortrener 
Juniortrener, Tobias, ønsker å ta ansvar juniorlaget. Tom kan hjelpe til 
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hvis Tobias evt skal reise noe.  Budsjett til laget 20.000,- til trener 
15.000, -. 
 
Seniorlaget 
Tom har tatt på seg ansvar for å trene seniorlaget. Det er ønskelig at 
det skal være en annen trener.  
 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

10/22 Dekning av treningsavgift for barn av trenere  

Referat:  Endring sak 26/18. Forslag om treneravgift blir dekket når man har barn i 
klubben, selv om de ikke har gjennomført grasrottrener.  
Styret enstemmig vedtatt.  

11/22 Kvalitetsklubb – veien videre?  

Referat: Det er kommet nye krav hvis klubben skal fortsette å være kvalitetsklubb. 
Det innebærer at klubben har struktur og en plan for å fortsette 
Renate sender mail til Ole Kristian og Kristin om de ønsker å fortsette å 
jobbe med at klubben skal være en kvalitetsklubb.  

12/22 Prosedyre ved bestilling av reklameskilt  

Referat: Det er pr i dag ikke noe prosedyre for bestilling av skilt i klubben.  
Styret lager en prosedyre for bestilling. Fotballen vil bruke lokale bedrifter, 
som Logomotivet.  

 13/22 Kick off 2022  

Referat: Forslag til dato: lørdag 7. mai. Evt 14. mai – seniorkamp kl. 15.00.  
 
Kristin og Hege ønsker å bidra, Kjetil tar kontakt med de og hører. 
Kjetil jobber videre med planleggingen.  
Budsjett: 50.000, - 
Tønnes har ønske om å arrangere sørlandsmesterskap i straffer. Renate 
kontakter og hører om det kan arrangeres sammen med Kick off’en.  
 

14/22 Ung trener stipend 

Referat: Forslag å øke ung trener stipend fra 20 til 25 år. Krav for at de skal få det er 
at de skal ha gjennomført trenerkurs.  
Styret enstemmig vedtatt.  

15/22 Diverse 

 Det er ønskelig at det blir gjennomført Idrettsskadekurset for trenere. 
Renate finner en dato.  
 
Odd Erik og Michael Monica og Bianca har takket ja til å stå i kiosken 
mandager og onsdager sesongen 2022. Oppstart etter påske. 
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Utleie av klubbhuset. Det er hovedstyret i klubben som har ansvar for å låse 
opp klubbhuset til andre klubber enn Greipstad.  
 

 
 
 


